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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA DRENOVA 

 

KLASA:  024-05/24-01/9 

URBROJ:  2170-1-03-04-24-6 

Rijeka,  29. ožujka 2024. 

 

ZAPISNIK 

SA 12. SJEDNICE VMO DRENOVA 

12. sjednica VMO Drenova održana je 27. veljače 2024. (srijeda) s početkom u 17:00 sati  

u prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Valter Štefan, predsjednik  

- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika  

- Zorka Ćoso, članica  

- Helena Matanić 

- Senija Košpo Keškić tajnica  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

- Marijan Jurlina, član 
 

Zapisnik sa 11. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  
 

 

DNEVNI RED 

1. Dopisi građana 

2. Informacija o prijedlozima malih komunalnih akcija 
3. Razno 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 

AD. 1 

Predsjednik Vijeća Valter Štefan nazočne  vijećnike upoznao je sa sadržajem mailova  i upitima 
građana putem telefona i pismeno. 
 
1.1 Stanovnik sa područja našeg MO pisao nam je kako je hodajući padinom uz streljanu na 
Drenovi rikošet projektila proparao šumom te je uznemirio građane koji su šetali tim područjem. 
 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

1.2 Stanovnica ulice Ružice Mihić 9., obavijestila je kako je nakon dužeg čekanja izvršeno 

orezivanje i uređenje zelene površine.  
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Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje  

 

1.3 Stanovnica Fužinske ulice upozorava kako je u ulici sve gora situacija u prometu i kako se vozi 

u kontra smjeru te moli da se nešto poduzme prije nego netko strada. 

 

Zaključak: Vijeće je  Informaciju primilo na znanje. 

 

1.4 Stanovnica također Fužinske ulice traži da se izmjesti nedavno postavljena klupa pokraj 

kućnog broja 13. postavljena na travnatoj površini. Također traži informaciju o postavljanju ležećih 

policajaca u istoj ulici. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

1.5 Problem sa parkingom u ulici Ivana Žorža/Stanka Frankovića gospođa moli za informaciju o 

postupku postavljanja stupića na prilazima stepenica, budući da se stanari parkiraju i onemogućuju 

pješacima silazak po stepenicama. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

1.6 Rijeka-plus je obavijestio kako će 19.ožujka krenuti sa radovima na postavljanju kamenog zida 

u ulici Brca kod kbr. 20. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje 

 

1.7 Stanovnik u Mrkopaljskoj ulici predlaže zamjenu svjetiljke javne rasvjete energetski i ekološki 

učimkovitijom led svjetiljkom. Upit smo poslali na Energo te dobili odgovor da je u planu  za 2025. 

kroz projekt Modrenizacije javne rasvjete grada Rijeke. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje 

 

Ostali mailovi najčešće su bili prijave stanovnika o potrebnim popravcima vezanih za rasvjetu 

(zamjenu pregorjelih lampi) rupe na cesti, srušeni znakovi, prekrcane baje od smeća te sličnih 

problema. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je  navedeno primilo na znanje 

 

 

AD. 2 

Predsjednik VMO je obavijestio Vijeće da je do sjednice MO zaprimilo 9. prijedloga za Male 

komunalne akcije. 

 

2.1 U ulici I. Žorža na raskrižju sa ulicom Kučićki put kod kbr. 56. stanovnica predlaže čišćenje i 

prorjeđivanje raslinja. 

2.2 Postavljanje usporivača prometa u ulici Ivana Žorža 

2.3 Uređenje kamenite površine u ulici Orešje naspprot kbr. 3. u parking prostor. 

2.4 Uređenje prilaza-putića iz ulice Kampanja do OŠ Fran Franković 

2.5 Preregulacija prometa u Fužinskoj ulici 

2.6 Postavljanje znakova zabrane prometovanja u ulici Orešje, osim za stanovnike ulice 

2.7 Uklanjanje stabala uz sam zid u ulici Orešje 

2.8 Nastavak gradnje zida u ulici Brca 

2.9 Sadnja koprivića u ulici Brca ispod kućnih brojeva 16. i 14. 
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Zaključak: Vijeće je dogovorilo da se svi pristigli prijedlozi prihvaćaju od strane Vijeća te 

šalju u UO za komunalni sustav i promet, Odsjek za zajedničko održavanje  na daljnju 

obradu. 

 

AD.3 

Predsjednik je upoznao Vijeće sa programom Dana Svetog Vida i pročitao poziv vijećima za  

učestvovanje u sportskim igrama te pravila igre za tri turnira. Članica Vijeća Zorka Ćoso te 

predsjednik Valter Štefan dogovorili su se prijaviti za turnir u boćama. Tajnica MO odabrana je za 

koordinatora, te ćemo pravovremeno prijaviti sudjelovanje. 

 

 Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 

 

Sjednica je završila u 18.40 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Senija Košpo Keškić                                                                       Valter Štefan 

 
 

 

 

 

 

 
 

 


